

詩歌選集第 370 首

370 【我心與我救主】

[Listen to Midi](#)

(一)我心與我救主毫無間隔，今世幻夢不再能阻隔；我已撇棄一切罪中之樂，基督屬我，與祂無間隔。我心與我救主毫無間隔，以祂笑臉為我的喜樂；無事能攔阻祂所賜的恩澤，因我與主保持無間隔。

(二)沒有間隔，撇下世俗之樂；生活習慣雖似無可責，但不能使我心和祂分割；祂是一切，與主無間隔。我心與我救主毫無間隔，以祂笑臉為我的喜樂；無事能攔阻祂所賜的恩澤，因我與主保持無間隔。

(三)沒有間隔，驕傲、地位已舍；“己”和友情不再能阻隔，雖受痛苦，仍要與主聯合；我已定意，與主無間隔。我心與我救主毫無間隔，以祂笑臉為我的喜樂；無事能攔阻祂所賜的恩澤，因我與主保持無間隔。

(四)沒有間隔，試煉雖極艱苦，舉世阻我來與主相合，儆醒禱告，并走舍己之路，終必得勝，與主無間隔。我心與我救主毫無間隔，以祂笑臉為我的喜樂；無事能攔阻祂所賜的恩澤，因我與主保持無間隔。

(1) Nothing between my soul and the Savior, naught of this world's delusive dream; I have renounced all sinful pleasure; Jesus is mine, there's nothing between. Nothing between my soul and the Savior, so that His blessed face may be seen; nothing preventing the least of His favor, keep the way clear! Let nothing between.

(2) Nothing between, like worldly pleasure; habits of life, though harmless they seem, must not my heart from Him e'er

sever; He is my all, there's nothing between. Nothing between my soul and the Savior, so that His blessed face may be seen; nothing preventing the least of His favor, keep the way clear! Let nothing between.

(3) Nothing between, like pride or station; self-life or friends shall not intervene; though it may cost me much tribulation, I am resolved; there's nothing between. Nothing between my soul and the Savior, so that His blessed face may be seen; nothing preventing the least of His favor, keep the way clear! Let nothing between.

(4) Nothing between, e'en many hard trials, though the whole world against me convene; watching with prayer and much self-denial, I'll triumph at last, with nothing between. Nothing between my soul and the Savior, so that His blessed face may be seen; nothing preventing the least of His favor, keep the way clear! Let nothing between.

Charles A. Tindley